

Referat for bestyrelsesmøde nr. 30 19. december 2024 kl. 17.00 – ca. 19:00

Deltagere: Hans Sommerlund, Annemette Eskildsen, Povl Friis, Rasmussen Jacobsen, Jens Jakobsen, Kenneth Meier-Andersen (referent)

1. Godkendelse af referat fra sidste møde af 28. november 2024
 - a. Godkendt

2. Bryggen
 - a. Den nordlige:
 - i. Forhandlinger med S&F pågår
 - b. Den sydlige:
 - i. Kapsejladsudvalget bliver administratorer på brug af Bryggen
 - ii. Kapsejladsudvalget har lavet et sæt retningslinjer for benyttelse af Bryggen og vil blive forelagt AIS til diskussion

3. S&F, Lula/KP5 & understøtning af ASK ungdomsarbejde. Forhandling af løsning pågår.

4. Klubhus arbejdsgruppen
 - a. Processen er inde i en positiv udvikling
 - b. S&F vil gerne have en ikke-detajleret beskrivelse af de tre projekter fra arbejdsgruppen og på baggrund af dette komme med deres tilbagemeldinger til forslagene.

5. Generalforsamling 2025
 - a. Spørg om Jon vil bruge 10min. omkring hvordan AIS's nye opgaver er gået, samt AIS' nye rolle
 - i. KMA spørger ham

6. AMK & TallyWeb
 - a. Møde mellem AMK, SBA og ASK i januar -25, for at gennemgå mulighederne for at AMK inddrages i TallyWEB.

7. Østjyllandskredsen

- a. Afholdes i Horsens årligt
 - i. Hans og Povl deltager og repræsenterer ASK
 - ii. Peter Warrer deltager med oplæg omkring J70'er

8. Gennemgang af regnskab med revisorkommentarer

- a. 2024 Gæstesejler regnskab og elforbrug afstemt og godkendt af SBA
- b. Virkelig god regnskabs- og budgetproces med klubbens afdelinger
- c. Regnskabet lukkes hermed
- d. Revisorerne har gennemgået regnskabet og godkendt dette. Deres bemærkninger er fremsendt til bestyrelsen og gennemgået
 - i. Punkterne vil blive taget op på et bestyrelsesmøde i 2025 og gennemgå dem detaljeret.

9. Gæstesejlertakster

- a. Forslag fra SBA at hæve taksterne med pristalsregulering siden 2022, hvor de sidst blev justeret.
- b. Afstemmes med SBA

10. Kontingentsatser 2025

- a. Forslag til at hæve disse med pristalsreguleringen

11. Sponsorudvalg & Lånefond

- a. Sponsorudvalget kommer med forslag til, at etablere en Lånefond til støtte af vores elitesejlere. Alternative løsninger blev diskuteret og der arbejdes videre.

12. SAA fremadrettede Formål & Virke

- a. Fremsendte er ok, men med følgende bemærkninger:
 - i. Hvervning
 - ii. Relationer

13. Eventuelt